
 1 

                                   P R O T O K Ó Ł  Nr XII/2011 
 Z  N A D Z W Y C Z A J N E J   S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu  21 czerwca 2011r w sali posiedzeń Rady Miejskiej  
                                                            w Kozienicach              
 

 
          
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 15-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Z-ców Burmistrza, 
Skarbnika,  Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, oraz wszystkich obecnych na sali 
obrad, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 18  osób, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  poinformował, że 
zgodnie z pismem Burmistrza Gminy  Nr RL.042/8/11 z dnia 13.06.2011r. zwołał 
Nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w celu podjęcia uchwały intencyjnej  w sprawie  
ogólnego i nieograniczonego dostępu do obiektu planowanego do realizacji  
w ramach działania 313  322  323  „Odnowa i rozwój wsi” aplikowanego do Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 projektu: „Budowa placu zabaw 
przy  Publicznej Szkole Podstawowej w Janikowie” 
 
Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Z-ca Burmistrza Gminy Pan Igor Czerwński: 
 
       Gmina Kozienice złożyła wniosek o dofinansowanie zadania  „Budowa placu 
zabaw przy Publicznej Szkole Podstawowej w Janikowie” z Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi”. 
Urząd Marszałkowski Województwa Mazowieckiego dla potwierdzenia warunku 
zapewnienia ogólno dostępności obiektu dla wszystkich mieszkańców wnosi  
o dostarczenie uchwały intencyjnej. Podjęcie uchwały w trybie pilnym wynika  
z terminów określonych przez Urząd Marszałkowski mających wpływ na dalszą 
weryfikację i ocenę wniosku.      
 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że 
porządek dzisiejszej Nadzwyczajnej Sesji przedstawia się następująco: 

          

Proponowany  porządek Nadzwyczajnej   S e s j i :  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie: 
 

4.1. ogólnego i nieograniczonego dostępu do obiektu planowanego do 
realizacji w ramach działania 313  322  323  „Odnowa i rozwój wsi” 
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aplikowanego do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 
projektu: „Budowa placu zabaw przy  Publicznej Szkole Podstawowej  
w Janikowie” 
 

      5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
      6.  Wolne wnioski i informacje.  

7. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
    Proponowany porządek Nadzwyczajnej Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu 
jawnym, w obecności 18 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
Ad. 2. 
 
  Punkt  2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr XI/2011 z dnia 09 czerwca  2011r. został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
  
   W punkcie interpelacje i zapytania radnych -  Radni nie zabierali głosu. 
 
  Ad. 4.  
 
        Z-ca Burmistrza Gminy ds. Technicznych Pan Igor Czerwiński  przedstawił  
projekt uchwały 
- w sprawie ogólnego i nieograniczonego dostępu do obiektu planowanego do 
realizacji w ramach działania 313  322  323  „Odnowa i rozwój wsi” aplikowanego do 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 projektu: „Budowa 
placu zabaw przy  Publicznej Szkole Podstawowej w Janikowie”. 
 
      Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych  
bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XII/70/ 2011 w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 5. 
 
    W punkcie tym Radni Rady Miejskiej nie zgłosili  interpelacji i zapytań                     
– w związku z tym odpowiedzi brak. 
 
Ad.6. 
 
   W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:  
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek sygnalizował potrzebę podjęcia stosownych działań  
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w celu postawienia znaku zakazu wyjazdu z ulicy Batalionów Chłopskich na ulicę 
Parkową , z parkingu nie można wyjechać, brak jest widoczności co stwarza 
niebezpieczeństwo. 
 
Radny Pan Krzysztof Pawlik proponuje: 
- postawienie dwóch ławek przy postoju taksówek dla odpoczynku kierowców, 
- poszerzyć chodnik od Osiedla Pokoju przy prowadzonej modernizacji ulicy 
Batalionów Chłopskich. 
 
 Radna Pani Barbara Boryczka zgłosiła potrzebę remontu małego odcinka drogi 
pomiędzy Łuczynowem a Chinowem ( koło torów ). 
 
Radny Pan Ryszard Zając  zwrócił uwagę na potrzebę naprawy studzienki na ulicy 
Piłsudskiego. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
    
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz.16.00  XII Nadzwyczajną    SE S J Ę  RADY 
MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 
 


